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Hej Kenn - Hermed bemærkning.

Jeg er ikke klar over årsagen til, at man valgte at etablere en støjvold i første omgang. Men eftersom 
man har terrænreguleret ud mod Vestermarksvej/Banevænget kan man måske stille spørgsmål ved om 
støjvolden har den tiltænkte effekt, da jeg tænker ideen bag en vold er at lyden slås i stykker mod 
volden/bakken. Og hvis der er etableret en jævn stigning (forårsaget af terrænregulering), vil lyden 
måske vandre hen over volden frem for at blive stoppet/slået i stykker. Men det har I nok nogle, der 
kender mere til en jeg!?

Vi oplever ikke støjgener på nuværende tidspunkt, men med de tegninger, vi har set af fremtidige 
projekter og udvidelser på Nørager Mejeri, tænker jeg en effektiv støjvold vil være at foretrække for os 
naboer. Så de overvejelser håber vi at I vil tage med i jeres beslutning.

Med venlig hilsen

 

Johnni Dam

Banevænget 15

9610 Nørager


